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Una plataforma veïnal denuncia la represa de les obres a Can Fatjó dels Aurons 

La Plataforma contra l'Abocador de Can Fatjó dels Aurons
denuncia que s'han reprès els treballs de construcció de
l'abocador en aquesta zona del terme municipal de
Cerdanyola que limita amb Sant Cugat. Segons l'entitat
veïnal, els camions i les excavadores de l'empresa Puigfel
continuen amb les obres, malgrat que la companyia havia
retirat el projecte al novembre, després que la Generalitat li
denegués el permís ambiental. A més, els plens dels
ajuntaments de Sant Cugat i Cerdanyola, així com de l'EMD
de Bellaterra, ja l'havien rebutjat per unanimitat.

Fa poc més de quatre mesos, Puigfel va anunciar que retirava el projecte de construcció d'un abocador de
residus d'ecoparc a Can Fatjó dels Aurons, després de rebre una proposta de resolució del govern que els
instava abandonar-lo per motius ambientals. Era la culminació d'un llarg procés de rebuig a aquest abocador
per part de les entitats veïnals i dels consistoris de la zona, reforçat per la declaració d'incompatibilitat
urbanística que va fer l'Ajuntament de Cerdanyola en considerar-lo massa proper a zones habitades.

Ara, la Plataforma contra l'Abocador de Can Fatjó dels Aurons alerta que la construcció segueix endavant i
demana a l'Ajuntament de Sant Cugat i a l'EMD de Bellaterra  que reclamin explicacions a la Generalitat i a
l'Ajuntament de Cerdanyola, a la qual exigeixen que denunciï la il·legalitat de les obres dutes a terme per
Puigfel.

La portaveu de la Plataforma contra l'Abocador de Can Fatjó dels Aurons, Tatiana Fernández, ha explicat a
Cugat.cat que l'únic objectiu de l'empresa Puigfel és fer aquest abocador.

Tatiana Fernández: Aquest senyor no ha parat mai d'intentar fer un abocador perquè són molts diners.
El que no sabem és de quina manera ho aconseguirà.

De la seva banda, el PP de Cerdanyola també ha demanat a la seva alcaldessa, Carme Carmona, que doni
'explicacions urgents' sobre la llicència amb la qual l'empresa està treballant. La formació ha avançat que
reclamarà una comissió d'investigació per esclarir el cas des del seu inici.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/societat/73628.html
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